
Referat från senaste styrelsemötet 2022-05-17

För at snabbare informera medlemmarna om vad som avhandlats på styrelsemötena ges här et kort 
referat. Hela protokollet kommer at läggas ut på hemsidan när det justerats på kommande styrelsemöte. 
Vill du veta mer om hur diskussionen gick eller vad som beslutades är du välkommen at kontakta någon i 
styrelsen.

Ja, så är då alla båtar åter i sit räta element. Endast et fåtal står kvar på land. Styrelsen påminner om at 
alla tomma vagnar samt allt pallnings- och täckningsmaterial skall tas bort från Notholmen snarast efer 
sjösätning, dock senast vecka 22.  För båtar som sjösäts senare gäller at vagnar och vaggor skall tas bort 
omgående. Sällskapet har hyrt sommarförvaring på annan mark vid Erlandssons brygga för deta ändamål 
för de som önskar.

Seglarskolans alla grupper är nu i full gång och denna dag deta skrivs startar Onsdagscupen för säsongen.

Styrelsen vill också på förekommen anledning påminna om elförbrukningen på Notholmen är en tung 

utgifspost, inte minst i dessa dyrtder. Därför måste vi tllsammans se tll at använda el med förnuf och 

respekt både under sommar som vinter. Rimlig användning är bateriladdning, belysning och motsvarande 

med maxtd 24 tmmar/tllfälle. Elkablar och kontakter ska alltd vara gjorda för utomhusbruk. Större 

elförbrukning anmäler du tll varvssektonen för överenskommelse om kostnad. Inkoppling sker med 

godkända elutag och av WSSW utställda elskåp eller stolpar.

Kanske är det för tdigt at börja tänka på höstens upptagning. Men den är redan inbokad tll den 1 och 16 

oktober.

Vi hälsar Jesper Nygaard från Västervik, Martn Olsson samt Knut Godø med fru Ann-Sofe som
fytar från Norge tll Västervik i sommar välkomna som medlemmar i WSSW.

Nästa styrelsemöte hålls 9 juni 2022.

Mona Åkerman
Sekreterare


